
PROTOKÓŁ NR LV/2024 

Sesji Rady Gminy Damnica 

w dniu 4 stycznia 2024 r. 

 

 

Na stan 15 radnych obecnych było 15 radnych. 

 

Przewodniczył – Kazimierz Kozina 

Protokółowała – Barbara Imińska 

 

Nadzwyczajną Sesję Rady Gminy otworzył o godz. 16:00 Przewodniczący K. Kozina, który 

po przywitaniu radnych i gości stwierdził quorum radnych do podejmowania prawomocnych 

uchwał. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że nadzwyczajna Sesja Rady Gminy Damnica 

zwołana została w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym 

(tekst jednolity: Dz.U. z 2023 r. poz. 40 ze zm.) na wniosek Wójta Gminy Damnica z dnia                  

15 grudnia 2023 r. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy mają uwagi do 

przesłanego porządku obrad dzisiejszej sesji? 

Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad. 

 

Prządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Sprawy regulaminowe: 

a)      otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum, 

b)      przyjęcie i rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

2. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2024 r. 

3. Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica 

na lata 2024 - 2040. 

4. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na 

realizacje zadania pn. „Modernizacja drogi powiatowej nr 1137G Damno – Wiatrowo 

(odcinek poza miejscowościami)”. 

5. Projekt uchwały w sprawie przekazania wniosku do organu właściwego. 

6. Zakończenie Sesji. 

 

Ad. 2 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2024 rok. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się do Skarbnik J. Michalskiej o przedstawienie projektu 

uchwały. 

Skarbnik J. Michalska przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 



Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

wyjaśnień? 

 

Radna I. Mędrkiewicz zwróciła się z następującym pytaniem. W dziale 852 pomoc społeczna, 

rozdział 85295 zapisano grant 10.000 zł. Czy jest to wsparcie dla Dziennego Domu Pobytu w 

Damnicy dla osób niepełnosprawnych, bo to jest w tej chwili bardzo ważne? 

 

Wójt Gminy A. Kordylas potwierdził, że jest to wsparcie finansowe dla Dziennego Domu 

Pobytu w Damnicy. Jednocześnie temat ten jest jednym z głównych powodów zwołania 

dzisiejszej nadzwyczajnej Sesji rady Gminy Damnica. Wcześniej ośrodek ten funkcjonował 

na zasadzie pozyskania środków zewnętrznych. Obecnie nie posiada już finansowania ze 

środków zewnętrznych. Utrzymanie ośrodka nie jest zadaniem własnym gminy, natomiast 

ważne jest, aby ci ludzie mogli się tam dalej spotykać. Niebawem rozpisany zostanie konkurs 

ofert dla organizacji pozarządowych na realizację zadań publicznych i również będziemy 

zachęcać, aby to stowarzyszenie wystąpiło z ofertą już o większy grant. Natomiast te środki 

są już ogłoszone, tak aby w styczniu mogli się utrzymać. To samo dotyczy Klubu Sportowego 

„Polonez” Bobrowniki. 

 

Radny M. Jarzmicki zwrócił się z pytaniem w kwestii rozbudowy sieci wodociągowej i 

kanalizacyjnej na ulicy Szkolnej w Damnicy. Nie jest to modernizacja sieci tylko rozbudowa 

do nowych działek? Jeżeli są to nowe działki, to radny prosi o informację o numerach działek 

ewentualnie, kto wnioskował o rozbudowę. 

 

Zastępca Wójta G. Kiczmachowski wyjaśnił, że jest to konsekwencja podjęcia i uchwalenia 

przez Radę Gminy miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, było to 

procedowane latem ubiegłego roku. Dokładnie numerów działek nie jest w stanie podać  ale 

są one w pasie drogi powiatowej. Chodzi głównie o skanalizowane tego terenu 

inwestycyjnego pod budowę sklepu wielkopowierzchniowego. W planie zagospodarowania 

przestrzennego widać, która powierzchnia jest zarezerwowana pod budowę tego rodzaju 

sklepu. Gmina posiada już wszystkie dokumenty przygotowane plan i pozwolenia. 

 

Radny W. Wilkowski zwrócił się z pytaniem w kwestii dodatkowej kwoty środków na 

modernizacje Schroniska dla Zwierząt w Słupsku. Jest to kwota bodajże 42.500 zł. Jaka 

będzie ogólna kwota łącznie z bieżącą dotacją? 

 

Skarbnik J. Michalska wyjaśniła, że na modernizację Schroniska zadań wieloletnich w tym 

roku było 5.000 zł. W ubiegłym roku było 42.500 zł. Miasto Słupsk nie zrealizowało tego 

zadania w 2023r. gdyż nie zdążyło i kwota 42.500 zł. przechodzi na ten rok. Należy też 

zabezpieczyć te środki, aby moc podpisać aneks do umowy. Zakończenie prac nastąpi w roku 

bieżącym. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały i ogłosił 

wynik głosowania. 

 



Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2024 rok 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr LV/594/2024 w sprawie  zmian                     

w budżecie Gminy Damnica na 2024 r., została podjęta. 

 

Ad. 3 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na 

lata 2024 - 2040. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się do Skarbnik J. Michalskiej o przedstawienie projektu 

uchwały. 

Skarbnik J. Michalska przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie  w przedmiocie projektu uchwały i ogłosił 

wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na 

lata 2024 - 2040 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr LV/595/2024 w sprawie zmian             

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na lata 2024 - 2040, została podjęta. 

 

 



Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na 

realizacje zadania pn. „Modernizacja drogi powiatowej nr 1137G Damno – Wiatrowo 

(odcinek poza miejscowościami)”. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się o przedstawienie projektu uchwały. 

Zastępca Wójta G. Kiczmachowski przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie  w przedmiocie projektu uchwały i ogłosił 

wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na 

realizacje zadania pn. „Modernizacja drogi powiatowej nr 1137G Damno – Wiatrowo 

(odcinek poza miejscowościami)” 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr LV/596/2024 w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na realizacje zadania pn. „Modernizacja drogi 

powiatowej nr 1137G Damno – Wiatrowo (odcinek poza miejscowościami)”, została podjęta. 

 

Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie przekazania wniosku do organu właściwego. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się do przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków            

i Petycji E. Diegner o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji E. Diegner przedstawiła projekt uchwały 

wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 



 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie  w przedmiocie projektu uchwały i ogłosił 

wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przekazania wniosku do organu właściwego 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr LV/597/2024 w sprawie przekazania 

wniosku do organu właściwego, została podjęta. 

 

Punkt 6 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 16:31 Przewodniczący K. Kozina 

zamknął obrady LV nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Damnica. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokółowała        Przewodniczący 

Barbara Imińska       Kazimierz Kozina 


